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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:836 Lönekrav vid arbetskraftsinvandring

Justitie- och migrationsminister Morgan Johansson intervjuades nyligen i 
Sydsvenskan. En del av intervjun handlade om arbetskraftsinvandring och 
regelverket för arbetskraftsinvandring. Av intervjun framkommer att justitie- 
och migrationsministern ser en reformering av regelverket för 
arbetskraftsinvandringen som sin ”stora uppgift” under mandatperioden.

Samtidigt finns en överenskommelse inom januariavtalet att ”dagens regler för 
arbetskraftsinvandring ska värnas”.

Moderaterna delar bilden av att det finns problem med gällande regelverk och 
har skarpa förslag om förändringar. Ett av förslagen handlar om höjda lönekrav 
vid fast anställning. Moderaterna vill höja försörjningskravet till motsvarande 
lägstanivå på heltid enligt kollektivavtal eller vad som är brukligt i yrket eller 
branschen. Det är en viktig förändring som behöver komma till stånd.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Är ministern beredd att ta initiativ för att höja lönekraven till den nivå som 
Moderaterna förslår?

………………………………………

Katarina Brännström (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-03
Besvaras senast
2020-12-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


